

OŚWIADCZENIE

o dochodach za okres roku

Świadomy(a) odpowiedzialności wynikającej z art. 233 Kodeksu Karnego oświadczam, że w roku osoby zamieszkujące i prowadzące wspólne gospodarstwo domowe uzyskały dochody brutto w niżej podanych wysokościach.

Obliczanie dochodu brutto: przychód minus koszty uzyskania przychodu.

Lp.	Nazwiska i imiona osób zamieszkających i prowadzących wspólne gospodarstwo domowe, w tym osoby niepełnoletnie (uprawnione do korzystania z ZFŚS)	Stopień pokrewieństwa (w przypadku dzieci - wiek w latach, dzieci w przedziale 18 do 25 lat, jeżeli pobierają naukę, podać nazwę szkoły)	Źródła dochodu (w przypadku gospodarstwa rolnego podać ilość „ha” przeliczeniowych)	Kwota dochodu „zł”
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				
6.				
7.				
8.				
9.				
RAZEM:				

Średni miesięczny dochód na członka rodziny wynosi złotych brutto.

Strzyżów,

(data)

.....

(nazwisko i imię osoby składającej oświadczenie)

*** Przez źródła dochodu należy rozumieć:**

1. w przypadku czynnych pracowników – PIT 11 – pozycja „dochód”

2. w przypadku emerytów i rencistów – z PIT 40A – pozycja „przychód – dochód”

Uwzględniając ponadto: świadczenia emerytalne, rentowe, alimentacyjne, stypendia, prowadzenie działalności gospodarczej, gospodarstwa rolnego i inne osób zamieszkających i prowadzących wspólne gospodarstwo domowe za rok poprzedzający wniosek o przyznanie świadczenia socjalnego.

W przypadku osób nie uzyskujących dochodów lub osób niepełnoletnich należy wstawić „0”. W przypadku prowadzenia działalności gospodarczej – za dochód przyjmuje się zadeklarowaną podstawę wymiaru składek na ubezpieczenie społeczne lub osiągnięty dochód z działalności, jeżeli jest on wyższy od ww składek w rozliczeniu rocznym za rok ubiegły, dochód z gospodarstwa rolnego własnego oraz małżonka (faktycznie uzyskany przychód, nie niższy jednak niż przeciętny dochód z 1 ha przeliczeniowego wg obowiązującego wskaźnika GUS dla celów podatku rolnego).

*** Osoby zamierzające korzystać z Funduszu zobowiązane są złożyć do 31 marca danego roku powyższe przyrzeczenie (Załącznik nr 1) i oświadczenie (Załącznik nr 2), osoby nowozatrudnione w okresie do 1 miesiąca od dnia zatrudnienia.**